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Rolf Nordqvist

From: newa@glocalnet.net
Sent: den 28 september 2011 19:43
To: Lars Öste
Cc: Anders Franén; K.S.F. Årekläppen
Subject: Åre-Berge 1:5

Hej Lars ! 
  

Efter vårt möte har styrelsen i Kläppen samfällighetsförening fått yttra sig i frågan angående ert förslag till att angöra 
Åre-Berge 1:5 via Kläppen och kommit framtill att: 
-Detta är en årsmötesfråga som får tas upp på årsmötet som äger rum på långfredagen 2012. 
-Styrelsens förslag kommer att vara, att EJ godkänna infart till Åre-Berge 1:5 via Kläppen.   

  

Övriga synpunkter från boende i området är att kullen skall lämnas orörd och att bebyggelsen sker på den södra 
sluttningen där bondgården tidigare låg och att gångvägen mellan Kläppen och  
väg 638 bibehålles (ett flertal fastigheter har troligtvis servitut på denna förbindelse) 
  

Med  vänlig hälsning 
Kläppens samfällighetsförening 
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